

**HOTEL
BOSEI ******

**NEU
RENOVIERT.
NEWLY
RENOVATED.**



Opening December 2021.

**AUSTRIA
TREND**
HOTELS





Neuer Glanz. Natürlich. In der Stadt.

Das Hotel Bosei erfindet sich neu – aber die Bedeutung des Hotelnamens ist auch nach der Renovierung des Hauses Programm. Aus dem Japanischen wird Bosei als „nach den Sternen greifen“ übersetzt und genau das können Sie hier. Das Hotel liegt direkt im Erholungsgebiet Wienerberg und unweit des Stadtzentrums. So macht es Ihnen das modern gestaltete Haus leicht, sich zu entspannen, oder Energie für die nächste Unternehmung zu tanken.

So vielseitig wie das futuristische Hotel selbst, kann auch Ihre Reise sein: Ob Städtetrip oder Businessreise, das Hotel Bosei ist der ideale Ausgangspunkt.

Seminare

Für Ihre Tagung, Präsentation oder private Feierlichkeit bietet das Hotel Bosei einen Rahmen, der jede Veranstaltung bereichert. 7 Banketträumlichkeiten für bis zu 150 Personen stehen Ihnen zur Wahl, Terrassenzugang inklusive!



A fresh new look. The great outdoors. In the city.

Hotel Bosei is reinventing itself – but even after the renovations, the meaning of the hotel name still says it all. From Japanese, Bosei is translated as “to reach for the stars” and that’s exactly what you can do here. The hotel is located directly in the recreational area Wienerberg and not far from the city center. Thus, the modernly designed building makes it easy for you to relax or to recharge your batteries for embarking on the next point on your itinerary.

Your trip can be as versatile as the futuristic hotel itself: whether it’s a business trip or a stroll through the city, Hotel Bosei is the ideal starting point.

Seminars

From meetings and presentations to private functions, the Hotel Bosei provides the ideal setting – for whatever you are planning. Choose between seven banquet rooms for up to 150 people, each with direct access to one of our terraces.



Kapazitäten / Capacity



m2



Kapazitäten / Capacity	☀	m2	☀	☰	☰	☰	☰	☰	🍷
Mira	✓	44	12	12	14	16	20	25	
Polaris I	✓	90	30	24	28	40	60	70	
Polaris II	✓	90	30	24	28	40	60	70	
Polaris	✓	186	70	45	50	80	150	150	
Atlas	✓	41	12	10	12	12	20	20	
Canopus	✓	46	18	16	18	18	30	25	
Atlas & Canopus	✓	88	30	22	24	36	55	70	
Naos	✓	42	12	10	12	12	20	20	
Electra	✓	46	18	16	18	18	30	25	
Naos & Electra	✓	88	30	22	24	36	55	70	



Das Hotel

- 202 Zimmer (mit Klimaanlage), davon 7 Suiten & 2 Familienzimmer
- 7 Seminarräume mit neuester Technik
- Gratis WLAN
- Restaurant & Bar
- 24 Stunden Rezeption & Conciergeservice
- Neues Fitnesscenter im Hotel
- Kostenfreie Parkplätze (nach Verfügbarkeit)
- Träger des Österreichischen Umweltzeichens
- Angrenzender Golfplatz

The hotel

- 202 rooms (with air-conditioning), including 7 Suites & 2 family rooms
- 7 conference rooms with latest technology
- Free WiFi
- Restaurant & bar
- 24-hour reception and concierge service
- New gym in the hotel
- Free parking spaces (on availability)
- Awarded the Austrian eco-label
- Neighbouring golf course



Reservierung / Reservation

Tel.: +43-1-661 06-1096

reservierung.bosei@austria-trend.at

austria-trend.at